
  

 

                      

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 
 
 
 

KLASA: 024-05/22-01/27 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-18 
Rijeka, 19.listopada 2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
 34. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
 

 
 
34. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 19. listopada 2022. (srijeda), s početkom u 16:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Branko Miljak, član VMO 
 Nikola Lazić, novi član VMO 
 Ivica Dušić, član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 
 Adrijana Buždon, članica VMO 

 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Rebalans financijskog plana programskih aktivnosti VMO Sveti Nikola za 2022. godinu 
2. Preregulacija prometa na parkiralištu i uspora prometa Crnčićeva 2-5 novo mišljenje 

nadležnih tijela  
3. Lokacije za postavu ljuljački za djecu s posebnim potrebama-prioritet 2022. godine 
4. Dopisi građana pristigli između sjednica 
5. Razno 

 
 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
Usvajanje zapisnika s 33. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



  

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
AD 1 Rebalans financijskog plana programskih aktivnosti VMO Sveti Nikola za 2022. 
godinu 
 
 
Predsjednik Vijeća MO, Marin Barać, obavijestio je prisutne o pristiglom dopisu Direkcije za 
mjesnu samoupravu u kojem se Vijeće obavještava o nužnosti izrade Rebalansa Financijskog 
plana za 2022. godinu. Vijeće je na prethodnim sjednicama donijelo Zaključak o odustajanju od 
programskih aktivnosti Oslikajmo naše zidove i Ekološka akcija. Programska aktivnost Dan žena 
se je održala u smanjenom obimu radi, tada važećih, epidemioloških mjera, stoga je došlo do 
promjena u prvotno planiranom financijskom planu na tri aktivnosti.  
Rebalansom bi se vrijednost Financijskog plana Vijeća MO Sveti Nikola umanjila za 11.620,00 
Kn. Nakon kraće rasprave, Vijeće donosi sljedeći: 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća Rebalans Financijskog plana za 2022. godinu 
kojim se ukupna vrijednost Financijskog plana Vijeća MO Sveti Nikola za 2022. godinu 
umanjuje sa 28.370,00 kn na 16.750,00 kn. 
 
 
AD 2 Preregulacija prometa na parkiralištu i uspora prometa Crnčićeva 2-5 novo 
mišljenje nadležnih tijela 
 
 
 
Predsjednik Vijeća g. Marin Barać obavijestio je prisutne članove vijeća da je u tajništvo 
19.listopada 2022. ponovno zaprimljeno očitovanje nadležnih tijela koje ne prihvaća niti jednu 
opciju preregulacije prometa u Crnčićevoj 2-5 niti postavu uspore prometa, bez obzira na stav 
Vijeća sa 33. sjednice održane 29. rujna 2022. na kojoj se izričito zaključuje da je takav stav 
nadležnih institucija neprihvatljiv. Rijeka –plus u spomenutom očitovanju kao jedino moguću 
opciju vidi preregulaciju u dvosmjerni promet u cilju nove regulacije na parkiralištu. Vijećnik 
Branko Miljak predložio je da se ponovno uputi nadležnim institucijama poziv za terenski 
očevid s obaveznim sudjelovanjem bar jednog člana Vijeća. Predsjednik VMO Marin Barać 
predlaže da se takav zahtjev uputi i na znanje Gradonačelniku sa kronološkim pregledom svih 
aktivnosti Vijeća u 2022. godini koje su se provodile u svrhu uspore prometa i uvođenja nove 
regulacije prometa na parkiralištu u Crnčićevoj sjeverno od kućnih brojeva 2-5.  
Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeći: 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je jednoglasno odlučilo inzistirati da se sprovede prvotno dogovorena i uspora i 
nova preregulacija prometa, te da se podržavaju predloženi daljnji koraci 

 
 
AD 3 Lokacije za postavu ljuljački za djecu s posebnim potrebama-prioritet 2022. godine 
 
Predsjednik Vijeća g. Marin Barać obavijestio je prisutne članove vijeća da je planom prioriteta 
MO Sveti Nikola za 2022. godinu osigurano 40.000,00 Kn PDV-om , te da je postavljena jedna 
ljuljačka na dječjem igralištu Medovićeva 14 južno. Od izvođača radova je zatražena lokacija 
za druge dvije ljuljačke koje je moguće postaviti u okviru planskih sredstava. Nakon rasprave 
Vijeće donosi slijedeći: 
 
Zaključak:  
 
Vijeće jednoglasno donosi odluku da se ljuljačke postave na dječjem igralištu u Ivana 
Luppisa 11 južno i na dječjem igralištu u Karasovoj 6 sjeverno uz, ukoliko je potrebno   
izvedbu prilagodbe prilaza za osobe s posebnim potrebama. 
 
 



  

 
AD 3 Dopisi građana pristigli između sjednica 
 

 Predsjednik Vijeća u poznao je Vijećnike o slijedećoj predstavci stranke: 
Stanarka zgrade Mirka Čurbega 4/3 zatražila je popravak klupe koja se nalazi u 
neposrednoj blizini ulaza u zgradu. Od Komunalnog odjela zatraženo je i dobiveno 
očitovanje da se ne radi o klupi koja je standardna u gradu Rijeci, stoga nije na redovnom 
održavanju kod spomenutog Odjela. Predlaže se zatražiti dopunu zahtjeva u smislu dopisa 
Ovlaštenog predstavnika stanara Mirka Čurbega 3/4 sa pristankom više od 50% stanara 
obzirom da se radi o klupi koja je izuzetno blizu fasade i prozora. U ovisnosti o očitovanju 
ovisiti će daljnje aktivnosti Vijeća. 
 
 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog 
 

 
 
AD 5 Razno 
 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 17:30 h 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice       
 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                             
                 Višnja Mohorovičić 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
           Marin Barać 
 
 
 

 

 


